

បាត់បង់ការងារ មានជំងឺ ឬ មិនមានការងារធ្វើដោយសារតែវីរុសកូរ៉ូណាមែនទេ?

ពលរដ្ឋនៅក្នុងរដ្ឋវ៉ាស៊ីនតោនរ៉ាប់រយពាន់អ្នក បានបាត់បង់ការងារ មានជំងឺ ឬមិនមានការងារធ្វើដោយសារតែការផ្ទុះឡើងនៃវីរុសកូរ៉ូណា (COVID-19) ។ មានជំនួយផ្តល់ជូនដល់អ្នក និងគ្រួសាររបស់អ្នកនៅក្នុងវិបត្តិនេះ។ ពិនិត្យមើល រូបភាពក្រាហ្វិកអំពីអត្ថប្រយោជន៍ នេះដើម្បីដឹងថាតើកម្មវិធីរដ្ឋអ្វីខ្លះដែលអាចនឹងមានផ្តល់ជូនដល់អ្នក។

? តើខ្ញុំមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍នៅពេលគ្មានការងារធ្វើដែរឬទេ?

ការទទួលបានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ គឺមានភាពងាយស្រួលជាងមុននៅពេលនេះ ជាមួយនឹងការផ្លាស់ប្តូរនានារបស់រដ្ឋនិងសហព័ន្ធ ចាប់តាំងពីមានការផ្ទុះឡើងនៃវីរុសនេះ។ អត្ថប្រយោជន៍ច្រើនទៀតមានផ្តល់ជូនដល់មនុស្សជាច្រើនទៀត រួមទាំងមនុស្សដែលធ្វើការក្រៅម៉ោង អ្នកប្រកបអាជីវកម្មផ្ទាល់ខ្លួន (ស្វ័យការងារ) ឬអ្នកមើលរថ ឬអ្នកដែលត្រូវបានពិនិត្យឃើញថាមានការកាត់បន្ថយម៉ោងការងារ ឬមានជំងឺ។ ស្វែងយល់ថាតើអ្នកមានសិទ្ធិគ្រប់គ្រាន់ដែរឬទេ ដោយគូសផឹកលើតារាងនេះ។

? តើមានទឹកប្រាក់ចំនួនប៉ុន្មានដែលខ្ញុំអាចទទួលបាន?

វាមានការប្រែប្រួល ហើយអ្នកនឹងមិនដឹងច្បាស់នោះទេ រហូតទាល់តែអ្នកធ្វើការដាក់ពាក្យសុំ។ ច្បាប់ CARES Act របស់រដ្ឋាភិបាលសហព័ន្ធ រួមមានទឹកប្រាក់បន្ថែមចំនួន \$600 ក្នុងមួយសប្តាហ៍សម្រាប់មនុស្សគ្រប់គ្នាដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់អត្ថប្រយោជន៍ (លើកលែងតែអ្នកទាំងឡាយណាដែលស្ថិតនៅក្នុងកម្មវិធីបណ្តុះបណ្តាលណាមួយប៉ុណ្ណោះ)។

? តើពេលណាទើបខ្ញុំទទួលបានជំនួយ?

តម្រូវការសម្រាប់ពេលគ្មានការងារធ្វើ គឺមានខ្ពស់ជាងអ្វីដែលធ្លាប់មានពីមុនមក ហើយក្រុមការងារនៅក្រសួងសន្តិសុខការងាររដ្ឋវ៉ាស៊ីនតោន (Washington Employment Security Department) កំពុងខិតខំប្រឹងប្រែងធ្វើការដើម្បីពន្លឿនពេលវេលានៃកិច្ចដំណើរការសម្រាប់អ្នក។ នេះគឺជាដំណឹងសំខាន់បំផុតសម្រាប់អ្នក៖ អ្នកនឹងទទួលបានរាល់ការទូទាត់ទាំងអស់ដែលអ្នកជំពាក់ ដោយគិតចាប់តាំងពីបរិច្ឆេទដែលអ្នកមានសិទ្ធិគ្រប់គ្រាន់ទទួលបានមកម្ល៉េះ។ នោះមានន័យថាប្រសិនបើអ្នកមិនអាចដាក់ពាក្យសុំដោយសារតែអ្នកមិនអាចទាក់ទងទៅកាន់ក្រសួងនោះបាន ពេលនោះអ្នកនឹងទទួលបានមកវិញនូវការទូទាត់នានា។



តើមានអ្វីកើតឡើង ប្រសិនបើ ខ្ញុំឈប់ធ្វើការដើម្បីថែទាំ សមាជិកគ្រួសារដែលមានជំងឺ COVID-19 ឬកូនរបស់ខ្ញុំ មិនបានចូលរៀន និងមិនមាន សេវាថែទាំកុមារ?

ដោយសារតែការពង្រីកអត្ថប្រយោជន៍ដែលមានផ្តល់ជូនអំឡុងពេលផ្ទះឡើងនៃជំងឺ COVID-19 ដូច្នោះ ស្ថានភាពជាច្រើននឹងធ្វើឲ្យអ្នកមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍។ ឧទាហរណ៍រួមមាន៖

- អ្នកត្រូវសម្រាកនៅផ្ទះដើម្បីមើលថែកូនរបស់អ្នកដោយសារតែសាលារៀនរបស់ពួកគេបិទទ្វារ។
- និយោជករបស់អ្នកបានបិទទ្វារ ហើយអ្នកមិនអាចធ្វើការងារពីផ្ទះមកបានទេ។
- អ្នកមិនអាចទៅកាន់កន្លែងធ្វើការរបស់អ្នកដោយសារតែសេចក្តីបង្គាប់ឲ្យ “សម្រាកនៅផ្ទះ ថែទាំ សុខភាព” ហើយការធ្វើការពីចម្ងាយគឺជាជម្រើសដែលមិនអាចទទួលយកបាន។
- ម៉ោងការងាររបស់អ្នក ត្រូវបានកាត់បន្ថយនៅកន្លែងធ្វើការដោយសារតែផលប៉ះពាល់នៃជំងឺ COVID-19។
- អ្នកគឺជាបុគ្គលិកធ្វើការងារក្រៅម៉ោង ដែលជាធម្មតាមិនមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ ពេលគ្មានការងារធ្វើនោះទេ។
- អ្នកជាអ្នកប្រកបអាជីវកម្មផ្ទាល់ខ្លួន (ស្វ័យការងារ) ឬជាអ្នកមើលការងារករករដ្ឋ។ បុគ្គលិកប្រកបអាជីវកម្មផ្ទាល់ខ្លួន (ស្វ័យការងារ) ដូចជា អ្នកមើលការងារដើម មានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ប្រសិនបើវិស័យនេះរារាំងអ្នកមិនឲ្យធ្វើការងារបាន។



ខ្ញុំប្រកាសអាជីវកម្មផ្ទាល់ខ្លួន និងមិនមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ កាលពីមុនមកទេ។ តើខ្ញុំ ធ្វើការងារអ្វីនៅពេលនេះ?

មុនពេលដាក់ពាក្យសុំ សូមទាញយកតារាងផ្ទៀងផ្ទាត់នេះ, ដែលតារាងនេះនឹងជួយអ្នកនៅក្នុងកិច្ចដំណើរការដាក់ពាក្យសុំ និងជៀសវាងការធ្វើឲ្យមានកំហុសទូទៅដែលនឹងធ្វើឲ្យមានភាពយឺតយ៉ាវដល់ការដាក់ពាក្យសុំរបស់អ្នក។



ខ្ញុំបានប្រើប្រាស់អត្ថប្រយោជន៍ពេលគ្មានការងារធ្វើរបស់ខ្ញុំ អំឡុងឆ្នាំកន្លងទៅ។ តើខ្ញុំនៅបន្តមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ដែរទេ?

បាទ/ចាស អ្នកអាចមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ម្តងទៀត និងអាចមានសិទ្ធិគ្រប់គ្រាន់ទទួលបានការពន្យារពេលចំនួន១៣ សប្តាហ៍ទៅលើការទាមទារអត្ថប្រយោជន៍ពីមុនរបស់អ្នក ប្រសិនបើអ្នកនៅតែបន្តស្ថិតនៅក្នុងឆ្នាំអត្ថប្រយោជន៍នេះ។



ខ្ញុំជាបុគ្គលិកដែលគ្មានលិខិតស្នាមបញ្ជាក់។ តើខ្ញុំមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ទទួលបានជំនួយដែរឬទេ?

អ្នកត្រូវតែមានសិទ្ធិអំណាចក្នុងការធ្វើការងារនៅក្នុងសហរដ្ឋអាមេរិក ដើម្បីមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ពេលគ្មានការងារធ្វើ និងទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ពេលគ្មានការងារធ្វើដែលបានពង្រីកបន្ថែម។ ប៉ុន្តែ ស្ថានភាពអន្តោប្រវេសន៍ មិនត្រូវបានយកមកពិចារណានោះទេសម្រាប់កម្មវិធីឈប់សម្រាកពេលមានធុរៈត្រួសារ និងពេលព្យាបាលជំងឺដែលទទួលបានប្រាក់កម្រៃរបស់រដ្ឋ។ ដូច្នោះ ប្រសិនបើអ្នក មានជំងឺធ្ងន់ធ្ងរ ឬកំពុងមើលថែទាំនរណាម្នាក់ដែលមានជំងឺធ្ងន់ធ្ងរ កម្មវិធីនេះអាចមានលទ្ធភាពជួយបាន។ ស្វែងយល់បន្ថែមតាមរយៈ paidleave.wa.gov ឬ tomietempo.org។

រដ្ឋក៏បានបង្កើតគេហទំព័រមួយ (coronavirus.wa.gov) សម្រាប់ការផ្ទុះឡើងនៃវីរុសកូរ៉ូណាជាមួយនឹងធនធាន ជំនួយ ឬការជួយប្រោមជ្រុងអំឡុងពេលមានវិបត្តិនេះ។ [FAQs](#) ទាំងនេះ ក៏អាចមានប្រយោជន៍ផងដែរ។



តើខ្ញុំដាក់ពាក្យសុំ ការធានារ៉ាប់រង ពេលគ្មានការងារធ្វើដោយ របៀបណា?

មានមធ្យោបាយពីរយ៉ាងនៅក្នុងការដាក់ពាក្យសុំ៖ តាមអនឡាញ ឬតាមទូរសព្ទ។ គេហទំព័រ (esd.wa.gov) គឺជាមធ្យោបាយឆាប់រហ័សបំផុតដើម្បីដាក់ពាក្យសុំ និងទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ដោយប្រើប្រាស់កុំព្យូទ័រលើតុ ឬកុំព្យូទ័រយូរដៃ។ អ្នកក៏អាចប្រើប្រាស់ឧបករណ៍ចល័តអ្វីមួយបានផងដែរ ប៉ុន្តែវាមានការពិបាកបន្តិចនៅក្នុងការប្រើប្រាស់។ ដើម្បីដាក់ពាក្យសុំតាមទូរសព្ទ សូមទូរសព្ទទៅលេខ 800-318-6022។

មុនពេលអ្នកដាក់ពាក្យសុំ សូមទាញយកតារាងផ្ទៀងផ្ទាត់ពាក្យសុំនេះ។

ការទូរសព្ទមានចំនួនច្រើនណាស់នៅពេលនេះ ដូច្នេះអ្នកអាចជួបបញ្ហាពិបាកក្នុងការភ្ជាប់ទូរសព្ទនៅអំឡុងម៉ោងធ្វើការធម្មតា។ អ្នកនឹងមានសំណាងល្អជាងនេះនៅក្នុងការដាក់ពាក្យសុំតាមទូរសព្ទ ប្រសិនបើអ្នកទូរសព្ទបន្ទាប់ពីម៉ោង ៦ ល្ងាច និងនៅមុនម៉ោង 7 ព្រឹក។ ប្រសិនបើអ្នកពន្យារពេលក្នុងការដាក់ពាក្យសុំ សូមដឹងច្បាស់ថាអ្នកនឹងទទួលបានរាល់ការទូទាត់ទាំងអស់ដែលអ្នកជំពាក់ ដោយគិតចាប់តាំងពីកាលបរិច្ឆេទដែលអ្នកមានសិទ្ធិគ្រប់គ្រាន់ទទួលបានមកម្ល៉េះ។

សម្រាប់សំណួរទូទៅ សូមទូរសព្ទទៅលេខ 833-572-8400



តើកិច្ចដំណើរការដាក់ពាក្យសុំ មានពាក់ព័ន្ធនឹងអ្វីខ្លះ?

កិច្ចដំណើរការនេះអាចមានការភាន់ច្រឡំ ដូច្នេះចាំបាច់ត្រូវពិនិត្យមើលព័ត៌មានអំពីគេហទំព័រ និងប្រើប្រាស់តារាងផ្ទៀងផ្ទាត់ និងវីដេអូដើម្បីជួយអ្នកក្នុងការត្រៀមរៀបចំខ្លួន វានឹងមានភាពកាន់តែងាយស្រួល។ មានជំហានមួយចំនួនដែលអ្នកត្រូវអនុវត្ត ហើយប្រសិនបើជាធម្មតាអ្នកមិនមានសិទ្ធិគ្រប់គ្រាន់ទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ពេលគ្មានការងារធ្វើទេ ដោយសារតែអ្នកធ្វើការងារក្រៅម៉ោង ប្រកបអាជីវកម្មផ្ទាល់ខ្លួន (ស្វ័យការងារ) ឬមិនអាចធ្វើការបានដោយសារតែការបិទសាលារៀនរបស់កូនអ្នក ដូច្នេះដំបូងអ្នកចាំបាច់ត្រូវដាក់ពាក្យសុំអត្ថប្រយោជន៍ពេលគ្មានការងារធ្វើធម្មតាជាមុនសិន ហើយទទួលបាននូវការបដិសេធមុនពេលដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំអត្ថប្រយោជន៍ពេលគ្មានការងារធ្វើដែលបានពង្រីកបន្ថែម (ហៅកាត់ថាជំនួយពេលគ្មានការងារធ្វើដោយសារជំងឺរាតត្បាត ឬ PUA)។



តើខ្ញុំបន្តទទួលបានជំណាងថ្មីៗ អំពីរដ្ឋាភិបាលទាំងអស់ដែលកំពុងកើតឡើងដែរឬទេ?

គេហទំព័ររបស់យើងកំពុងធ្វើបច្ចុប្បន្នភាព នៅពេលមានព័ត៌មានថ្មីៗផ្តល់ជូន។ អ្នកក៏អាចចុះឈ្មោះដើម្បីទទួលបានការផ្តល់សញ្ញាវិញ្ញាណកម្មតាមអ៊ីម៉ែលជាភាសាអង់គ្លេសនៅលើគេហទំព័រនៅទីនេះ។

[ស្វែងយល់បន្ថែមតាមរយៈ esd.wa.gov](https://esd.wa.gov)